

# BULLETIN DU MONEP

## Notice N°2005-0011

ISSUE DATE: 28 January 2005  
EFFECTIVE: 31 January 2005

### **OPTION CONTRACT ON EQUITY SHARES**

**EURO DISNEY S.C.A.**

### **CORPORATE ACTION: RIGHTS ISSUE**

**This Monep Bulletin is issued pursuant to the Corporate Actions Policy (Monep Bulletin 2004-137, issued on 22 October 2004, refers). It requires the immediate attention of members' staff involved with the trading and settlement of Euronext.liffe Paris Equity Options. Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Bulletin.**

- 1. Contracts:** Euro Disney S.C.A. Equity Options, American style (EDL).
- 2. Effective Date:** 31 January 2005
- 3. Reference:** Bulletin du Monep Avis Nr. 2005-010, dated 26 January 2005.
- 4. Adjustment of exercise prices and lot size:** Due to the absence of open interest exercise prices and lot sizes shall not be adjusted
- 5. Further series:** Further series introduced for trading on and from 31 January 2005 will have a standard lot size of 10 shares per lot.
- 6. Further Information:**  
Please e-mail [DerivativeCorporateActions@euronext.com](mailto:DerivativeCorporateActions@euronext.com) or contact Quality of Derivative Markets (+31 (0)20 550 4296) at Euronext.liffe or contact Renaud Goujon at LCH.Clearnet (+33 (0) 1 7037 6615) for further information about this Bulletin.

# BULLETIN DU MONEP

## Avis N°2005-0011

DATE DE PUBLICATION: 28 janvier 2005

DATE EFFECTIVE: 31 janvier 2005

### OPTIONS SUR ACTIONS NEGOCIABLES

EURO DISNEY S.C.A.

### OPERATION SUR TITRES: DROITS PRÉFÉRENTIELS DE SOUSCRIPTION

Ce Bulletin du Monep se réfère à la Politique en matière d'Opérations sur Titres (comme détaillé dans le Bulletin du Monep 2004-137, publié le 22 octobre 2004). Il demande l'attention immédiate du personnel des Membres s'occupant de la négociation et de la compensation des Options sur Actions négociables d'Euronext.liffe Paris. Les Membres sont priés de tenir informés leurs clients des arrangements décrits dans ce Bulletin.

1. **Contrat:** Options sur Actions EuroDisney S.C.A., de type américain (EDL)
2. **Date Effective:** Le 31 janvier 2005.
3. **Reference:** Bulletin du Monep Avis Nr. 2005-010, daté du 26 janvier 2005
4. **Ajustements des prix d'exercice et des quotités :** En raison de l'absence de positions ouvertes, les prix d'exercice, ainsi que les quotités ne feront l'objet d'aucun ajustement.
5. **Nouvelles séries :** Les séries ouvertes à la négociation à partir du 31 janvier 2005 auront une quotité standard de 10 actions.
6. **Informations complémentaires :**  
Quality of Derivative Markets (+31(0)205504296/[DerivativesCorporateActions@euronext.com](mailto:DerivativesCorporateActions@euronext.com))  
de Euronext.liffe et Renaud Goujon (+33 (0) 1 7037 6615) de LCH.Clearnet se tiennent à votre disposition pour tout renseignement complémentaire.